
Protokoll fört vid Djurgårdens I.F:s 

allm. sammanträde den 18 okt. 1938 

i klubblokalen, Stadion.

§ 1.

Mötets öppnande: Ordf. Bertil Nordenskjöld hälsade välkommen och föredrog

dagordningen vilken godkändes. Parentation hölls över medlem

men David Sandqvist.

§ 2.

Justeringsmän: Till justeringsmän för kvällens protokoll valdes herrar

Sundholm och Schiöler.

§ 3.

Sthlms Bandyförb. Till D.I.F:s representanter i Stockholms Bandyförbund val

des hr Einar Svensson ordinarie och hr Holger Karlsson supp

leant .

§ 4.

Sv. Bandyförb. Till D.I.F:s representanter i Svenska Bandyförbundet val

des hr Einar Svensson ordn. och till suppl. hr Holger Karlsson.

§ 5.

Sv. Ishockeyförb. Till D.I.F:s representanter i Svenska Ishockeyförbundet

valdes till ordn. hr Einar Svensson och hr Carl Gille till 

suppleant.

§ 6.

Sv. Brottn.förb. Till D.I.F:s representanter i Svenska Brottningsförbun

det valdes hr Harry Rosin till ordn. och till suppl. hr Knut 

Wasström.

§ 7.

Sv. Skidförb. Till D.I.F:s representater i Svenska Skidförbundet valdes

som ordn. hr Einar Olsson med hr Axel Schörling som suppleant.

§ 8.

Ishockeyfrågan. Hr Nordenskjöld inlede ishockeyfrågan med, att erinra om
ishockeyns frammarsch under senare år och svårigheterna att 
ordna bandysporten effektivt. Talaren betonade, att om några år 
när ishockeybanor anordnats med tekniska hjälpmedel, bandyn i 
stort sett fullständigt skulle dö bort. Överstyrelsen har behand
lat frågan och ansett, att föreningen bör bemyndiga denna att 
få utreda frågan och möjligt redan innevarande säsong starta 
med ett lag i serien.

Hr Schöiler undrade om det var föreningens mening att gå 
från bandy till ishockey?

Hr Sundholm anförde, att föreningen gick tidigare från is
hockeyn på grund av få deltagare och stora ekonomiska förlus
ter. Har inget att erinra om ishockeyns återupptagande men vi 
bör tänka oss för.

Hr Gille vädjade till föreningen att upptaga ishockeyn på 
programmet. Det är framtidssporten. Vi bör snarast möjligt sät
ta igång. ”Det blir nog billigare med ett ishockeylag än ett
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reservlag i bandy”.
Hr Nordenskjöld: Den internationella representationen är 

större hos ishockeyn än hos bandyn. Det är en mycket stor för
del.

Hr Svensson anser, att ishockeyn står på samma ställe och 
stampar beroenda av för få match- och träningsbanor. Det behövs 
konstfrusna banor och det rörs i den riktningen. För varje år 
blir det fler och fler ishockey klubbar och serier. Varför vi 
bör börja snart. - Troligen erhålles 250 kronor i anslag om 
man startar ett ishockeylag. Talaren anser, att vi kan få ihop 
ett rätt gott lag och så småningom ett elit lag, d.v.s. med till 
hjälp av våra medlemmar som spelar i andra ishockeylag. Vi bör 
starta nu.

Härmed var föreningssammanträdet redo till beslut.
Beslut: Sammanträdet beslöt, att bemyndiga överstyrelsen att redan

innevarande år uppsätta ett lag i ishockey.

§ 9.

Höstfesten på Hr Blomström meddelade, att D.I.F:s årligen återkommande
Fenix-Kronprinsen.

höstfest i år förlagts till Fenix-Kronprinsen. En rad kända 

krafter kommer troligen att medverka t.ex. hovsångare Ivar 

Öhman med fru, Anders de Vahl, Åke Söderblom, m.fl. Priset är 

ännu ej fastställt men blir det 2 eller 3 kronor. Dag för fes

ten är lördagen den 5 november. Rapporten godkändes.

§ 10.

Gåva av D.I.F. har fått mottaga en gåva av Kaptenen i Kungl. Svea
Carl Sergel.

livgarde Carl Sergel bestående av en del idrottslitteratur i 

häftat och inbundet skick. Sammanträdet beslöt att med tacksam

Beslut om het mottaga gåvan samt uppdrogs det åt överstyrelsen, att an-
bokhylla.

skaffa en lämplig bokhylla. /se bilaga/

§ 11.

Samfundet En skrivelse från Samfundet Sverige-Finland hade inkommit
Sverige-Finland.

vari meddelas att ett sammanträde skulle hållas torsd. d. 20 

dennes i Grand Hotells Spegelsal där dir. Erik von Frenckell 

från Helsingfors kommer att tala om Olympsika spelen 1940 i 

Helsingfors. Tillkännagivandet godkändes.

§ 12.

Filmförevisning. Efter en kortare paus för i ordningställande av filmappa

rat m.m. tog hr Nordenskjöld till orda och presenterade före

ningens v.ordf. hr Norlings son. Denne hade kommit i stället 

för fadern för att visa några ishavsfilmer. Unge Norling sam

manfattade med några ord filmerna samt tillkännagav en del siff

ror och detaljer om valfångstfisket i Södra ishavet. Därefter 

visades den norska filmen ”Fra Hvalfångsten i Sydishavet, Sae

songen 1929-30. - Talet och filmen avtackades med livliga app

låder.

§ 15.



Avslutning.
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Hr Nordenskjöld avtackade och förklarade sammanträdet av

slutat men fanns det möjlighet för de som så önskade att kvar

stanna i lokalen och härstädes och i klubbaftons form fördri

va resten av kvällen.

Dag som ovan


